

致：港聞/副刊/文化版編輯

請即日賜刊

2009年4月3日

新設休憩空間 - 大客廳

早前，一件不明飛行物體闖入賽馬會創意藝術中心，懷疑企圖以本中心作試點，先了解地球的重要資產——藝術家，繼而攻佔地球。唯著陸時被中心保安發現，即見疑人遺下飛碟並循七樓方向逃去，無人受傷。

中心擔心物主回頭找不到飛碟，並貫徹香港好客之道，現於中心一樓中庭設置《大客廳》來安置飛碟。飛碟全身呈銀灰色，每次可接納六位地球人一起乘坐。同時，《大客廳》內設有一個資料庫，集合中心的藝術家及藝團的作品集及消息。把這些連外星人也想知道的資訊公諸同好，增加大家對中心藝術家的認識及欣賞他們的藝術作品。

《大客廳》的設立，是讓大眾可在舒適親切的環境下，細閱中心藝術家的作品集；並與其他訪客交流，欣賞中心的獨特廠廈建築。放置於大客廳的飛碟型銀灰色六座位大椅，由中心 L7-22 租戶，著名攝影師謝至德送贈，是提供訪客作休息及閱讀的好地方。在飛碟旁設有書架，集合了本中心的藝術家及藝團的資料及作品集。

為了感謝對各位藝術家提供資料及作品集，並廣邀市民大眾到中心的《大客廳》一起坐坐談談，中心將舉行《大客廳》歡迎小派對，備以精美小食及飲品，同時派發新鮮出爐的新版小冊子。歡迎各傳媒好友到場參與及採訪。

《大客廳》歡迎小派對



日期： 2009年4月10日（星期五）
時間： 下午5時至6時
地點： 賽馬會創意藝術中心一樓中庭

關於賽馬會創意藝術中心

賽馬會創意藝術中心是由石硤尾工廠大廈改建而成的多元化藝術工作室中心，以推動香港創意藝術發展為目標，為本土藝術提供更多創作空間及文化設施，並定期舉辦文化藝術活動。中心是一所自負盈虧的註冊非牟利機構，自 2008 年 9 月 26 日開幕以來，已成為香港文化新地標。

www.jccac.org.hk

傳媒查詢：

嚴瑞芳小姐 賽馬會創意藝術中心拓展部

電話：2319-2535

電郵：pyim@hkbu.edu.hk

Press Release

To: News/Culture/Feature Editors
For Immediate Release

3 April 2009

Welcome to our new *'Living Room'*

Not long ago, an unidentified flying object (UFO) entered our Jockey Club Creative Arts Centre (JCCAC), in an attempt to take the Centre as a starting point for looking into the valuable asset of our planet --- artists, and then move on to conquer the earth. Unexpectedly, it was discovered by the security guard while landing at our Centre. The suspect left the spaceship and fled immediately. No one found injured.

The Centre retains the spaceship and waits for an opportunity to return to the owner. Thus, a **'Living Room'** is set up at **Level 1 Central Courtyard of JCCAC** for accommodating the **spaceship** and **the collection of JCCAC artists' portfolio**. The spaceship is in grey silver color, enables up to 6 human beings to ride at one time. Since the owner has no objection, visitors are welcome to enjoy the spaceship as a place to rest and read. Those even-the-alien-wants-to-know information to be made available to all, so as to enhance the public understanding of JCCAC's artists and their artworks.

The Centre would like to express our gratitude to all JCCAC residential artists who provide their portfolio to the 'Living Room'. In particular, tenant of L7-22, the renowned photographer **Mr TSE Chi-tak, Ducky**, who donated the spaceship to JCCAC. A launch party will be held on 10 April 2009 (Next Friday) at L1 Central Courtyard of JCCAC. Latest edition of Centre brochure will be distributed during the launch party.

'Living Room' Launch Party



Date : 10 April 2009 (Friday)
Time : 5 - 6pm
Venue : JCCAC Level 1 Central Courtyard

***'Living Room' invites you to take a seat.** You may have a chat to other visitors and having a relaxing time in this unique building. Drop by anytime before the UFO get the spaceship back.*

About Jockey Club Creative Arts Centre

Jockey Club Creative Arts Centre (JCCAC) is a multi-disciplinary studio centre converted from the former Shek Kip Mei Factory Estate, aims to further the development of creative arts in Hong Kong. The Centre is a self-financed, registered charity offers a creative environment for artists and organises activities for members of the public. Since its opening on 26 September 2008, the Centre has become one of Hong Kong's most dynamic and exciting cultural landmarks.

www.jccac.org.hk

Media Enquiry :

Miss Phoebe YIM
Development Department
Jockey Club Creative Arts Centre
Tel: 2319-2535
Email: pyim@hkbu.edu.hk

- END -